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§ 47 Ekonomisk Uppföljning och Budget planering 
2012-2015     

Irene M. Ilonen rapporterar om det ekonomiska läget och visar grafer för det totala 
resultatet till och med oktober, för varje verksamhet samt för projektet broar och 
leder. Sven-Erik Eriksson informerar om budgetplaneringen 2012-2015 och 
budgetanpassningar för Svågadalsnämnden. Dessa budgetanpassningar åtgärdas bland 
annat genom att nya platschefen blir rektor och förskolechef.                                  

Svågadalsnämnden tackar för informationen. 

 

§ 48 Information från Sven-Erik Eriksson och Kenneth 
Kalén angående besöket med Hela Sverige skall leva 
den 14 oktober 2011 

Återkommer med mer information på nästa nämndssammanträde då de har fått 
minnesanteckningarna från träffen. 

 

§ 49 Förslag och idéer från Helmut Klingenberg att 
diskutera omkring angående landsbygdsutveckling   

Förslag och idéer från Helmut Klingenberg uppskattades av nämndsledamöterna. 
Anette Svensson föreslår Marianne Tunhult och Helmut Klingenberg som 
representanter från nämnden till arbetsgruppen för att driva frågorna vidare. 
Arbetsutskottet föreslår att gruppen som ska utses kompletteras med ordföranden eller 
andra representanter från olika föreningar i Svågadalen. 

Svågadalsnämnden beslutar enligt Anette Svenssons och arbetsutskottets 

förslag.  
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§ 50 Information från förskolan och skolan 

Iréne M. Ilonen och Sven-Erik Eriksson rapporterade från den gemensamma 
konferensen i Bruksvallarna där samarbetet och gemensamma frågor mellan 
Svågadalens skola och förskola hade fokus.                                                                         

Svågadalsnämnden tackar för informationen. 

 

§ 51 Information om äldreomsorgen angående TES och 
LOV        

Iréne M. Ilonen informerade att insatsregistrering i TES ska göras i alla 
hemtjänstgrupper i hela kommunen i en vecka med början den 24 oktober. Detta för 
att mäta tiden personalen är hos brukaren och som ett led i införandet av LOV, Lagen 
om valfrihet.  

Svågadalsnämnden tackar för informationen. 

 

§ 52 Utse ersättare till Svågadalsnämnden 
                                                                                                                                                                                                                    
Kommunfullmäktige har överlåtit till Svågadalsnämnden att utse ersättare. 

Arbetsutskottet föreslår att utse Kenneth Kalén som ordinarie ledamot och Arne 
Edström som ersättare i Svågadalsnämnden 

Svågadalsnämnden beslutar enligt arbetsutskottets förslag 
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§53 Tillkommande ärende 

Svågadalsnämnden beslutar om följande sammanträdesplan för 2012:  

30 januari  24 september 

27 februari  29 oktober 

26 mars  26 november 

23 april   

28 maj 

 

§54 Tillkommande ärende 

Kenneth Kalén tog upp frågan angående bidrag till tappstället. Svågadalsnämnden 

beslutar att AU ska börja bereda ärendet och ta kontakt med Hudiksvalls 

kommun centralt för att undersöka möjligheterna för bidrag. 

Kenneth Kalén kom även med ett förslag om att eventuellt inrätta ett boende för 
flyktingar/ensamkommande flyktingbarn på gamla Ängeboskolan. 
Svågadalsnämnden beslutar att AU i samarbete med nya platschefen Fredrik 

Röjd får undersöka dessa möjligheter. 

 

§ 55 Sammanträde 12 december 2012. 

Svågadalsnämnden beslutar att ställa in sammanträdet den 12 december på 

grund av för få ärenden. 

 

§ 56 För kännedom 

1. Protokoll CESAM 2011-10-03 

2. Underrättelse till Kommunstyrelsens allmänna utskott 2011-11-15 
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